



Regenwaldreisen

Commission Agreement / Provisionsvereinbarung 10%

Commission Rate:

Regenwaldreisen shall receive a commission of **10 % of the net accommodation price** (excluding taxes and additional fees) for each booking that is referred by our agency and actually completed by the guest.

Booking and Payment Procedure:

Guests pay their accommodation charges **directly to the hotel**.

After completion of the guest's stay, the hotel agrees to pay Regenwaldreisen a commission of **10 % of the net amount** (excluding taxes and fees) for all bookings referred by Regenwaldreisen and actually realized.

Settlement:

The payment of the commission by the hotel shall be made **within 30 days after the guest's departure or after receipt of the commission invoice from Regenwaldreisen**, whichever occurs later.

In case of **cancellations or no-shows**, no commission is due unless the hotel charges cancellation fees — in that case, the commission is calculated proportionally on the amount actually received.

Booking Process:

Bookings are transmitted on behalf of the guest and announced to the hotel in advance by e-mail to ensure clear identification. The hotel's written confirmation by e-mail shall be deemed a binding acceptance of the booking.

Validity:

This agreement becomes effective upon **mutual confirmation by e-mail** and may be **amended or terminated at any time in writing** by either party.

Any previous oral or written agreements on this matter are replaced by this version.

Signatures:

Regenwaldreisen: _____

Hotel: _____



Regenwaldreisen

Commission Agreement / Provisionsvereinbarung 10%

Provisionssatz:

Regenwaldreisen erhält eine Provision in Höhe von **10 % des Nettopreises der Unterkunft** (ohne Steuern und Zusatzgebühren) für jede Buchung, die über unsere Agentur vermittelt und vom Guest tatsächlich in Anspruch genommen wird.

Buchungs- und Zahlungsablauf:

Die Gäste bezahlen ihre Unterkunft **direkt an das Hotel**.

Nach Abschluss und Durchführung des Aufenthalts verpflichtet sich das Hotel, an Regenwaldreisen eine Provision in Höhe von **10 % des Nettopreises** (ohne Steuern und Gebühren) der durch Regenwaldreisen vermittelten und tatsächlich realisierten Buchungen zu zahlen.

Abrechnung:

Die Zahlung der Provision durch das Hotel erfolgt **innerhalb von 30 Tagen nach Abreise des Gastes oder nach Erhalt der Provisionsrechnung von Regenwaldreisen**, je nachdem, was später eintritt.

Bei **Stornierungen oder Nichtantritt** besteht kein Provisionsanspruch, es sei denn, das Hotel erhebt Stornogebühren – in diesem Fall wird die Provision anteilig auf Basis der tatsächlich vereinbarten Beträge berechnet.

Buchungsprozess:

Buchungen werden im Namen des Gastes übermittelt und vorab per E-Mail an das Hotel angekündigt, um eine eindeutige Zuordnung sicherzustellen. Die schriftliche Bestätigung des Hotels per E-Mail gilt als verbindliche Annahme der Buchung.

Gültigkeit:

Diese Vereinbarung tritt mit der **beidseitigen Bestätigung per E-Mail** in Kraft. Sie kann **jederzeit von beiden Parteien schriftlich angepasst oder beendet** werden. Frühere mündliche oder schriftliche Absprachen zu diesem Thema werden durch diese Vereinbarung ersetzt.

Unterschrift / Signature:

Regenwaldreisen: _____

Hotel: _____



Regenwaldreisen

Commission Agreement / Provisionsvereinbarung 15%

Commission Rate:

Regenwaldreisen shall receive a commission of **15 % of the net accommodation price** (excluding taxes and additional fees) for each booking that is referred by our agency and actually completed by the guest.

Booking and Payment Procedure:

Guests pay their accommodation charges **directly to the hotel**.

After completion of the guest's stay, the hotel agrees to pay Regenwaldreisen a commission of **15 % of the net amount** (excluding taxes and fees) for all bookings referred by Regenwaldreisen and actually realized.

Settlement:

The payment of the commission by the hotel shall be made **within 30 days after the guest's departure or after receipt of the commission invoice from Regenwaldreisen**, whichever occurs later.

In case of **cancellations or no-shows**, no commission is due unless the hotel charges cancellation fees — in that case, the commission is calculated proportionally on the amount actually received.

Booking Process:

Bookings are transmitted on behalf of the guest and announced to the hotel in advance by e-mail to ensure clear identification. The hotel's written confirmation by e-mail shall be deemed a binding acceptance of the booking.

Validity:

This agreement becomes effective upon **mutual confirmation by e-mail** and may be **amended or terminated at any time in writing** by either party.

Any previous oral or written agreements on this matter are replaced by this version.

Signatures:

Regenwaldreisen: _____

Hotel: _____



Regenwaldreisen

Commission Agreement / Provisionsvereinbarung 15%

Provisionssatz:

Regenwaldreisen erhält eine Provision in Höhe von **15 % des Nettopreises der Unterkunft** (ohne Steuern und Zusatzgebühren) für jede Buchung, die über unsere Agentur vermittelt und vom Guest tatsächlich in Anspruch genommen wird.

Buchungs- und Zahlungsablauf:

Die Gäste bezahlen ihre Unterkunft **direkt an das Hotel**.

Nach Abschluss und Durchführung des Aufenthalts verpflichtet sich das Hotel, an Regenwaldreisen eine Provision in Höhe von **15 % des Nettopreises** (ohne Steuern und Gebühren) der durch Regenwaldreisen vermittelten und tatsächlich realisierten Buchungen zu zahlen.

Abrechnung:

Die Zahlung der Provision durch das Hotel erfolgt **innerhalb von 30 Tagen nach Abreise des Gastes oder nach Erhalt der Provisionsrechnung von Regenwaldreisen**, je nachdem, was später eintritt.

Bei **Stornierungen oder Nichtantritt** besteht kein Provisionsanspruch, es sei denn, das Hotel erhebt Stornogebühren – in diesem Fall wird die Provision anteilig auf Basis der tatsächlich vereinbarten Beträge berechnet.

Buchungsprozess:

Buchungen werden im Namen des Gastes übermittelt und vorab per E-Mail an das Hotel angekündigt, um eine eindeutige Zuordnung sicherzustellen. Die schriftliche Bestätigung des Hotels per E-Mail gilt als verbindliche Annahme der Buchung.

Gültigkeit:

Diese Vereinbarung tritt mit der **beidseitigen Bestätigung per E-Mail** in Kraft. Sie kann **jederzeit von beiden Parteien schriftlich angepasst oder beendet** werden. Frühere mündliche oder schriftliche Absprachen zu diesem Thema werden durch diese Vereinbarung ersetzt.

Unterschrift / Signature:

Regenwaldreisen: _____

Hotel: _____